

《单词百科:understeering是什么意思?understeering怎么发音?understeering的解释和用法》

英语单词understeering是什么意思?understeering怎么读?understeering怎么发音?简答网为您整理了understeering的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



understeering的意思

1、v.转向不足(understeer的现在分词);

understeering的双语例句

1、 From here follows the success story of the FWD concept (understeering).

前轮驱动（转向不足）概念的成功就在于此。

2、 The analysis results showed that the instantaneous oversteering or understeering of the vehicle can be reduced by the control of the rear-wheel steering angle to enhance the dynamic steering stability.

分析结果表明，能够通过控制车辆后轮转向角来减小汽车瞬时出现的过多转向或不足转向，增强了汽车的动态转向稳定性。

3、 "The steering-knuckle arm, attached to the front wheels, are therefore forced to swing the wheels to the right or left on their pivots." From here follows the success story of the FWD concept (understeering).

于是，与前轮相连的转向节臂使车轮在其轴线上左右转动。前轮驱动（转向不足）概念的成功就在于此。

4、 In conclusion, we know after the front suspension optimized, the front wheel alignment parameters is more reasonable. The variation of tread is minished so that the abrasion of the tire is reduced. And also the vehcile keep some understeering characteristic after front suspension optimized.

最后总结出优化之后的前悬架使得前轮的定位参数更加合理，减小了轮距变化量，从而降低了轮胎磨损，并保证了样车具有一定的不足转向特性。

以上是简答网为您整理的understeering怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于understeering的用法、understeering的释义、understeering的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/understeering>